
DEDEKMRAZ
NA RAKOVI JELŠI

Prispevek
obrtnikov za radost
najmlajših

28. decembra sta sodalno zdravstvena komisija in
krajevni odbor RK prvič pripravila srečanje z ded-
kom Mrazom za tiste otroke do 6. lela starosti, za
katere je omenjena komkija smatrala, da so tovrst-
nega snidenja še posebej potrebni. Tako je dedek
Mraz obiskal 70 cicibanov iz Rakove Jelše in jim iz
svojega koša namenil tudi priložnostna darila.

Vsekakor zelo pohvalna je bila poleza obrtnikov iz
te krajevne skupnosti, ki so za darila prostovoljno
prispevali 21.000 dinarjev. Krajevna skupnost se je
namreč obrnila na vse živeče obnnike v KS s proš-
njo, da prispevajo v koš dedka Mraza. Akcija je letos
prvič stekla, odzvalo se je 11 obrtnikov, katerim
socialno zdravstvena komisija in krajevni odbor RK
preko našega glasila izrekata vso zahvalo z željo, da
se jim ob koncu tega koledarskega leta pridruži še
več njihovih stanovskih tovarišev. Posebna zahvala
torej velja: Hinku Goliasu - Cesta na Mesarico 2
(prispeval 5.000 din), Marjanu Paplerju - Marenti-
čeva ul. 5 (3.000 dinarjev), Rafaelu Škrlju - Maren-
tičeva 44 (2.000 dinarjev), Fikretu Makiču - Bistri-
ška 10 (2.000 dinarjev), Francu Čistorju - Dušana
Kraigherja 11 (2.000 dinarjev), Majdanu Ščapulovi-
ču - Jožeta Mirtiča 40 (2.000 dinarjev), Pavletu
Malovrhu - Cesta na Mesarico 7 (1.000 dinarjev),
Branetu Lekšetu - Lovre Klemenčiča (1.000 dinar-
jev), Rezak Hodžiču, Vulčeva 4 (1.000 diharjev),
Dušanki Mikolič - Čanžekova 18(1.000 dinarjev) in
Sretenu Markoviču - Cesta dveh cesarjev (1.000
dinarjev).

V prostorih KS Krim je tudi letos 15. XII. 198.1
potekal občni zbor taborniškega odreda Podkovani krap
Taborniki so prebrali gospodarsko, inventarno, finančno
poročilo in poročilo o delu odreda. Nadzorni odbor je v
svojem poročilu ugotovil, da smo v letošnjem letu imeli
veliko akcij, da smo dobro, celo pohvalno gospodarili in
rešili tudi problem skladiščenja opreme. Navedli smo
tudi program dela za naslednje leto in j^mu je sledila
živahna razprava. Gospcxlar Božič Borut je poudaril delo
v sedanjih vodih in omenil ustanovitev novih dveh vodov
na Rudniku. Odred Podkovani krap je pomagal pri grad-
nji KS Galjevica in zato dobil na proslavi ob otvoritvi
(kjer je tudi sodeloval) priznanje KS Galjevica. Starešina
odreda Svetličič Djordje je govoril o šolanju bodočih
vodnikov v Zapotoku (tečaj obiskuje kar 7 tabornikov
OPK) in o zimovanju, ki bo letos na Golem. Predsednik
KK SZDL Krim Maks Močnik je pohvalil delovanje
našega odreda in pripomnil, da bi taborniki morali bolje
delovati tudi v javnosti. Kljub slabi udeležbi je občni
zbor zelo dobro uspel. Naslednje leto bo poteklo že 1.
deset let od ustanovitve OPK. Ob tej obletnici bomo
priredili svečani občni zbor s proslavo.

Tabomiški pozdrav:Z-D-R-A-V-O!
OPK - Vertovšek Darja - Hihitačka


